
Kulturudvalget

Til: Kulturministeren

Dato: 17. november 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Spørgsmål 92
Er ministeren enig i, at en kompensationsordning for blankmedieområdet vil være tidssva-
rende og rimelig, hvis provenuet fra vederlag på lagringsmedierne lægges på niveau med
kompensationsordningerne i de EU-lande, vi normalt sammenligner os med?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Søren Søndergaard (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Soren.Sondergaard@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Christian Schmidt
formand

1/1

Kulturudvalget  2020-21
KUU Alm.del -  Spørgsmål 92

Offentligt


